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新课程的亮点
Highlight of New Curriculums

亲爱的同学们，你们喜爱唱歌吗？你希望在春晚的大舞台上展示风采吗？你想要有一个锻炼自己的
胆量和积累表演经验的机会吗？欢迎你报名参加凯瑞中文学校和优胜学院联合组织的合唱表演团，
让我们一起感受音乐的魅力！欢迎有兴趣的同学周四晚7:00PM到优胜学院来报名。

时间：每周四 7:00-8:00 PM
地点：优胜学院
合唱团费：$100

Dear students, do you like singing? Do you want to show your style on the big stage of the Spring Festival 
Evening? Do you want to have the opportunity to exercise your guts and accumulate performance 
experience? You are welcome to sign up for a chorus performance group jointly organized by Cary Chinese 
School and Champion Learning Academy. Let us experience the charm of music! If you are interested, 
please come to Champions at 7pm on Thursday.

Time: Thursday 7:00-8:00 PM
Location: Champion Learning Academy
106 Pheasant Wood Ct, Morrisville, NC 27560
Fee: $100

1. CCS & CLA 合唱表演团
Chorus Performance Group 



欢迎大家继续报名我校秋季学期的乒乓球课!
上课地址：冲击乒乓球馆

秋季学期，我们安排了三个时间段上课：
周五下午六点半到八点
周六下午四点到五点半
周日下午一点半到三点

乒乓球班从9/6-9/8 的周末开始上课。
请到学校网站(www.carycs.org)主页上搜索点击“Register 注册”查看详情。

2. 乒乓球课
Table Tennis Class
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Welcome everyone to continue to sign up for the table tennis class in the fall semester!
Location: Impact Table Tennis Hall
2172 North Salem St. Suite 001, Apex, NC 27502

In the fall semester, we arranged three time options:
Friday: 6:30 - 8:00 PM
Saturday: 4:00 - 5:30 PM
Sunday: 1:30 - 3 PM

Table tennis classes will start at the weekend of 9/6-9/8.
Please go to the school website (www.carycs.org) homepage and search for “Register” to view the details.



2019 Tennis Class Fall Session 

Location: Kelly Road Park 1609 Kelly Rd,       

Apex, NC 27502

Duration: 8 weeks (Sept 7 - Oct 26 )

Class time and tuition: 

Beginner class              (2-3pm)  $110

Adult  class       (2-3pm)  $120

Intermediate class        (3-4pm)  $110

3. 网球课
Tennis Class

新课程的亮点
Highlight of New Curriculums

2019年网球课秋季课程
地点：Kelly Road Park 1609 Kelly Rd，Apex，NC 27502 

持续时间：8周（9月7日 - 10月26日）
上课时间和学费：
初级班（下午2-3 点） $110

成人班（下午2-3 点） $120

中级班（下午3-4 点） $110

最小班级人数：5 人
如果一个班级的注册学生少于5人，CCS保留取消课程的权利。请在
CCS活动网站注册。请将支票于星期六（9月7日）交给学校前台。支
票付给CCS，并在备忘录上列出学生姓名和班级。

Minimum class size: 5

If a class has less than 5 registered students, 

CCS reserves the right to cancel the class. 

Please register at CCS Activities online. 

Please drop checks at school front desk on 

Saturday (Sept 7). Please make check payable 

to CCS, and list student names and classes on 

the memo line.



征文主题：暑假轶事/难忘的XXXXX

主题解释：记录分享1-2件让你记忆深刻的暑假轶事，可以是一次难忘之旅，也可以是暑期夏令营的所见所闻，也可
以是一件小事一幅画面一句话让你深受感动。

写作要求：我们对作文字数没有很高的要求。我们看重的是，学生能在完成初稿之后进行多遍修改，并且在立意新颖
上多下功夫。鼓励学生观察和感受自己的经历，征文不鼓励记叙流水账。除了文字写作之外，欢迎学生提
供与主题相关的绘画或者摄影作品。尤其是低年级的同学，一张绘画可以弥补词汇量不足的劣势。
7年级以上:400+字; 5-6年级:300+字; 3-4年级:200+字; 1-2年级:50+字

截稿日期：9月20日
投稿方式：以Word文件方式发送到CCSStarMagazine@gmail.com
评奖标准:（1）语句通顺（2）结构合理（3）层次清晰（4）立意新颖
更多信息，请点击 http://www.carycs.org/magazine.html

Essay topic: Summer holiday anecdote / unforgettable XXXXX
Topic explanation: Sharing one or two unforgettable anecdotes of your summer vacations. It could be an unforgettable trip, or
what you see in the summer camp, or a small thing, a picture, or even a sentence that you are deeply touched.
Writing requirements: We do not have high requirements for the number of words. What we value is that students can make 
multiple revisions after completing the first draft and they work hard on innovations. We encourage students to observe and 
feel what they have experienced instead of listing things. In addition to writing, students are welcome to provide paintings or 
photographs related to the theme. A painting can make up for the disadvantage of insufficient vocabularies, especially for the 
students in the lower grades.
Words requirement: Grade 7 or above: 400+ words; Grades 5-6: 300+ words; Grades 3-4: 200+ words; Grades 1-2: 50+ words
Deadline: September 20
Submission: Send to CCSStarMagazine@gmail.com as a Word file
Award criteria: (1) fluency (2) reasonable structure (3) clear hierarchy (4) novelty
For more information: http://www.carycs.org/magazine.html
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